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Protokół Nr XLI/14 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 30 maja 2014 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak o godzinie 14:00 otworzył  

XLI sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy, która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego Gminy Łobżenica.  

Po powitaniu radnych i gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Radny nieobecny usprawiedliwiony: Andrzej Rzyduch. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik numer 1 do protokołu.  

 

Oprócz radnych w posiedzeniu uczestniczyli: Członek Zarządu Powiatu w Pile Stefan 

Piechocki, Radni Rady Powiatu w Pile: Stanisław Jendrzejewski, Kazimierz Wasiak, 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński, 

Skarbnik Gminy Łobżenica Wiesława Adamowska, Dyrektorzy Gminnych Jednostek 

Organizacyjnych: Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy 

Anna Gryniewicz, Dyrektor Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy Marek 

Połczyński, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Paweł Berndt, a także Radca 

Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Gabriela Reszkowska, Kierownik Posterunku 

Policji w Łobżenicy Karol Tatera, sołtysi oraz przedstawiciele prasy lokalnej.     

Listy obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki numer 2 i 3 do 

protokołu. 

 

O godzinie 11:02 do sali obrad przybył Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Robert Biskupiak, zwiększając liczbę radnych do 14 osób. 

 

Ad. 2 

W dalszej części Rada Miejska w Łobżenicy w wyniku przeprowadzonego głosowania 

jednogłośnie przyjęła protokół Nr XL/14 z obrad sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy  

w dniu 29 kwietnia 2014 r.  
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Ad.3 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano radnym porządek obrad  

XLI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Następnie zapytał, czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 

 

Wobec braku uwag porządek obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy przedstawiał się 

następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Porządek obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań Gminy Łobżenica. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Rozpatrzenie informacji o stanie inwestycji przewidzianych do realizacji na 2014 rok. 

7. Rozpatrzenie informacji o realizacji remontów i utrzymania dróg i ulic w Gminie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy 

Łobżenica Andrzejowi Franciszkowi Dziubie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy 

Łobżenica Alojzemu Graj. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla 

strażaków za udział w akcjach. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie diet dla sołtysów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu podziału Powiatu Pilskiego na 

okręgi wyborcze. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego dla świadczeń  

z programu dożywiania. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odstąpienia od żądania zwrotu od 

przyznanych świadczeń z programu dożywiania przy przekroczeniu kryterium 

dochodowego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

regulaminu wynagradzania nauczycieli. 
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia kontroli wykonania 

remontu drogi Izdebki - Ferdynandowo. 

18. Przedstawienie informacji przedstawicieli Gminy w pracach związków komunalnych, 

stowarzyszeń i fundacji. 

19. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

20. Wolne głosy i wnioski. 

21. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił Burmistrza Łobżenicy Eugeniusza Cerlaka o złożenie sprawozdania z realizacji 

zadań Gminy Łobżenica w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że w okresie sprawozdawczym wydał zarządzenie w sprawie ogłoszenia 

konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Łobżenicy. Zostało również opracowane zarządzenie w sprawie sporządzenia 

wykazu nieruchomości stanowiących własność Gminy Łobżenica przeznaczonych do zbycia: 

lokal mieszkalny nr 24 znajdujący się w budynku przy ul. Złotowskiej 23B w Łobżenicy oraz 

działka nr 79/5 położona w Trzeboniu. 

Powiedział, że w dniu 30 czerwca 2014 r. odbędzie się przetarg na sprzedaż działki nr 21 

położonej w Kruszkach o powierzchni 0,25 ha. Oznajmił, że został podpisany akt notarialny 

na sprzedaż działki nr 92 w Liszkowie za kwotę 99 384,00 zł. 

Pan Burmistrz poinformował, że w okresie sprawozdawczym wydał również następujące 

zarządzenia: 

- w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Łobżenicy do prowadzenia postępowania w sprawach o zasiłki dla opiekunów, a także do 

wydawania w tych sprawach decyzji, 

- w sprawie: powołania Obwodowych Komisji Wyborczych w wyborach do Parlamentu 

Europejskiego zarządzonych na dzień 25 maja 2014 r., 

- w sprawie: „Zmian w budżecie miasta i gminy na 2014 rok”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy powiedział, że wnioski złożone przez Gminę Łobżenica  

w konkursie „Pięknieje Wielkopolska Wieś” realizowanym w ramach programu 
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„Wielkopolska Odnowa Wsi” otrzymały dofinansowanie. Wsparcie uzyskały następujące 

projekty: 

- „Zmieniamy się dla wszystkich” realizowany w Kościerzynie Małym - 30 000,00 zł, 

- „Dla każdego coś miłego” realizowany w miejscowości Piesno - 28 000,00 zł, 

- „Serduszko w samym centrum Topoli” - 20 000,00 zł, 

- „U nas wszędzie jest blisko” realizowany w Witrogoszczy - 22 000,00 zł. 

Łączna wielkość dofinansowania wynosi 100 000,00 zł. 

Pan Burmistrz oznajmił, że „w maju zakończyła się realizacja projektu polegającego na 

zagospodarowaniu przestrzeni publicznej przy świetlicy wiejskiej w Witrogoszczy-Kolonia”. 

Zaplanowane prace zostały wykonane. 

Powiedział, że „Gmina Łobżenica w odpowiedzi na konkurs ogłoszony przez Lokalną Grupę 

Działania Krajna nad Notecią złożyła wniosek na prace związane z remontem  

i zagospodarowaniem ścieżki spacerowo-rowerowej biegnącej wzdłuż nabrzeża rzeki 

Łobżonki od strony cmentarza. Projekt uzyskał największą liczbę głosów i uplasował się na 

pierwszej pozycji listy rankingowej”. W celu realizacji wniosku musi on uzyskać jeszcze 

pozytywną ocenę Urzędu Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego. W ramach 

projektu zostanie położona kostka brukowa od cmentarza do wejścia na mostek. Dodatkowo 

zamontowane zostaną ławki, lampy oraz tablice związane z historią i bogactwem Gminy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania Burmistrza Łobżenicy z realizacji 

zadań w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Zapytała, czy pan Burmistrz powołał już komisję do przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej w Łobżenicy. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Odpowiedział, że nie. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Przypomniała o wniosku, aby w skład komisji konkursowych na stanowiska dyrektorów szkół 

wchodził przedstawiciel Komisji Oświaty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że pan Burmistrz rozważy powyższy wniosek przy powołaniu komisji do 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej w Łobżenicy. 

 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy  

z działalności międzysesyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie 

Burmistrza Łobżenicy z działalności międzysesyjnej. 

 

Ad. 5 

Członek Zarządu Powiatu w Pile Stefan Piechocki 

Powiedział, że wykaszanie rowów przedłużyło się ze względu na prace związane z kablami 

telekomunikacyjnymi. Poinformował, że istnieje tzw. harmonogram koszenia. W 2014 r. 

Gmina Łobżenica znalazła się na końcu listy. Został wprowadzony standard, zgodnie  

z którym wykaszaniu podlegają wszystkie skrzyżowania znajdujące się na drogach 

powiatowych.  

Stwierdził, że potrzeby w zakresie dróg w Gminie Łobżenica są bardzo duże. Poinformował, 

że w 2014 r. wykonane zostaną nakładki w Dźwiersznie Małym, Dębnie, na fragmencie  

ul. Złotowskiej w Łobżenicy oraz powierzchniowe utrwalenie części dróg.  

Poprosił władze Gminy o podjęcie w możliwie krótkim okresie czasu decyzji w kwestii 

dofinansowania remontu chodnika przy ul. Złotowskiej. Oznajmił, że Powiat Pilski opowiada 

się za realizacją powyższej inwestycji oraz zabezpieczył środki finansowe na ten cel. Dodał, 

że remont chodnika przy ul. Złotowskiej przyczyni się do poprawy wyglądu tego miejsca.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wobec braku pytań do zaproszonych gości przeszedł do realizacji następnego punktu obrad. 
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Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że informacja o stanie realizacji inwestycji przewidzianych na 2014 rok była 

omawiana podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Następnie otworzył 

dyskusję w powyższej sprawie. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie informacji o stanie realizacji inwestycji 

przewidzianych na 2014 rok 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 2 głosami 

„wstrzymującymi się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację o stanie 

realizacji inwestycji przewidzianych na 2014 rok, która stanowi załącznik numer 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że informacja o realizacji remontów i utrzymania dróg i ulic w Gminie została 

przedstawiona radnym. Oznajmił, że materiał ten określa zakres i koszty wykonanych prac. 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie informacji o realizacji remontów  

i utrzymania dróg i ulic w Gminie 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację  

o realizacji remontów i utrzymania dróg i ulic w Gminie, która stanowi załącznik numer 

5 do protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że wniosek pana Burmistrza o nadanie tytułu „Honorowego Obywatela Gminy 

Łobżenica” Księdzu Biskupowi Andrzejowi Franciszkowi Dziubie został pozytywnie 

zaopiniowany przez Kapitułę powołaną w celu rozpatrywania wniosków o nadanie tej 

godności.  
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Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowego 

Obywatela Gminy Łobżenica”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę  

Nr XLI/285/14 w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywatela Gminy Łobżenica”, 

która stanowi załącznik numer 6 do protokołu. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że Kapituła pozytywnie zaopiniowała wniosek o nadanie pośmiertnie tytułu 

„Honorowego Obywatela Gminy Łobżenica” panu Alojzemu Graj.  

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w powyższej sprawie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę  

Nr XLI/286/14 w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywatela Gminy Łobżenica”, 

która stanowi załącznik numer 7 do protokołu. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych był rozpatrywany podczas posiedzeń Komisji 

Rady Miejskiej w Łobżenicy. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę  

Nr XLI/287/14 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych, która stanowi załącznik numer 8 do protokołu. 
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Ad. 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że radni wraz z panem Burmistrzem wypracowali projekt uchwały w sprawie 

ustalenia diet dla przewodniczących organu wykonawczego jednostki pomocniczej. Następnie 

otworzył dyskusję w powyższej kwestii. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Zapytała, czy została zasięgnięta opinia prawna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany przez radcę prawnego Urzędu 

Miejskiego Gminy Łobżenica. Wobec braku innych uwag poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę  

Nr: XLI/288/14 w sprawie ustalenia diet dla przewodniczących organu wykonawczego 

jednostki pomocniczej, która stanowi załącznik numer 9 do protokołu. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Otworzył dyskusję dotyczącą uchwały w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady 

Powiatu w Pile w sprawie ustalenia podziału na okręgi wyborcze oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu wyborczym dla wyboru Rady Powiatu w Pile. 

 

Członek Zarządu Powiatu w Pile Stefan Piechocki 

Powiedział, że „ze względu na zmniejszającą się liczbę mieszkańców Gminy Piła Komisarz 

Wyborczy wystąpił do Rady Powiatu o zmianę ilości mandatów przypadających na Gminę 

Piła.” W przeszłości liczyła ona 75 000 mieszkańców. Obecnie zamieszkuje ją około 72 000 

mieszkańców. W związku z powyższym liczba mandatów przypadająca na Piłę zmniejszyła 

się z czternastu do trzynastu. 

Poinformował, że na jeden mandat przypada około 5 400 mieszkańców Powiatu. Oznajmił, że 

w wyniku arytmetyki został zaproponowany następujący podział mandatów do Rady Powiatu: 

- Gmina Ujście i Szydłowo - trzy mandaty,  
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- Gmina Białośliwie, Miasteczko Krajeńskie i Kaczory - trzy mandaty,  

- Gmina Łobżenica i Wysoka - trzy mandaty,  

- Gmina Wyrzysk - trzy mandaty. 

Pan Stefan Piechocki powiedział, że kwestia mandatów wywołała największą dyskusję  

w Pile. Stwierdził, że jeżeli radny powiatowy dobrze wykonuje swoje obowiązki, powinien 

wszędzie zdobyć zaufanie.  

Oznajmił, że po zasięgnięciu opinii Gmin zostanie podjęta ostateczna uchwała w sprawie 

ustalenia podziału Powiatu Pilskiego na okręgi wyborcze. Poprosił o wyrażenie pozytywnej 

opinii w powyższej kwestii. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Stwierdził, że Gmina Łobżenica wraz z Gminą Wysoka traci kwestii mandatów w stosunku 

do okręgu składającego się z Gminy Wyrzysk.  

 

Członek Zarządu Powiatu w Pile Stefan Piechocki 

Powiedział, że ważniejszą rzeczą niż ilość radnych powiatowych jest ich skuteczność. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały 

Rady Powiatu w Pile w sprawie ustalenia podziału na okręgi wyborcze oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu wyborczym dla wyboru Rady Powiatu w Pile. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 8 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”,  

5 głosami „wstrzymującymi się”, podjęła uchwałę Nr XLI/289/14 w sprawie wyrażenia 

opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu w Pile w sprawie ustalenia podziału na okręgi 

wyborcze oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym dla wyboru 

Rady Powiatu w Pile, która stanowi załącznik numer 10 do protokołu. 

Rada Miejska w Łobżenicy wyraziła pozytywną opinię w powyższej kwestii. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do zasiłku celowego z pomocy społecznej dla osób objętych pomocą  

w ramach wieloletniego programu wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 



 10 

„Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020” był omawiany podczas 

posiedzeń Komisji Rady Miejskiej. Poinformował, że uchwała ta jest rozpatrywana po raz 

drugi ze względu na stanowisko Urzędu Wojewódzkiego. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę  

Nr XLI/290/14 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

zasiłku celowego z pomocy społecznej dla osób objętych pomocą w ramach wieloletniego 

programu wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa  

w zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020”, która stanowi załącznik numer 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie 

określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w zakresie zadań 

własnych. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę  

Nr XLI/291/14 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 

społecznej w zakresie zadań własnych, która stanowi załącznik numer 12 do protokołu. 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że projekt uchwały w sprawie: „Zmian w budżecie miasta i gminy na 2014 rok” 

był analizowany podczas posiedzeń Rady Miejskiej w Łobżenicy. Zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w tej kwestii. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę  

Nr: XLI/292/14 w sprawie: „Zmian w budżecie miasta i gminy na 2014 rok”, która 

stanowi załącznik numer 13 do protokołu. 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że jeżeli uchwała będąca aktem prawa miejscowego została zmieniona,  

w ciągu dwunastu miesięcy należy ogłosić jej tekst jednolity.  

 

Następnie poddał pod głosowanie obwieszczenie w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 

Uchwały Rady Miejskiej w Łobżenicy w sprawie uchwalenia Regulaminu zasad udzielania  

i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych lub opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze oraz ustalenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych lub opiekuńczych niektórych nauczycieli w szkołach i przedszkolach  

a także w sprawie liczby uczniów, na których przysługuje etat nauczyciela bibliotekarza  

w Gminie Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła obwieszczenie  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały Rady Miejskiej w Łobżenicy w sprawie 

uchwalenia Regulaminu zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych lub 

opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz ustalenia 

tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych lub opiekuńczych 

niektórych nauczycieli w szkołach i przedszkolach a także w sprawie liczby uczniów, na 

których przysługuje etat nauczyciela bibliotekarza w Gminie Łobżenica. 

Obwieszczenie stanowi załącznik numer 14 do protokołu. 
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Ad. 17 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że wniosek o zbadanie sprawy remontu drogi gminnej na odcinku Izdebki - 

Ferdynandowo przez Komisję Rewizyjną został przedstawiony podczas ostatniej sesji. 

Kwestia ta była omawiana podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej. Zapytał, czy ktoś  

z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia 

kontroli w zakresie prawidłowości wykonania remontu drogi gminnej na odcinku Izdebki - 

Ferdynandowo. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę  

Nr XLI/293/14 w sprawie przeprowadzenia kontroli w zakresie prawidłowości 

wykonania remontu drogi gminnej na odcinku Izdebki - Ferdynandowo, która stanowi 

załącznik numer 15 do protokołu. 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Piotra Łososia o przedstawienie informacji na temat 

działalności Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Nadnoteckich. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że Stowarzyszenie Gmin i Powiatów Nadnoteckich funkcjonuje od 1999 r. 

Należy do niego 17 Gmin oraz Powiat Chodzieski i Pilski. Powiedział, że „celem tego 

stowarzyszenia jest wspieranie idei samorządu terytorialnego, integracja wspólnot lokalnych 

oraz dążenie do gospodarczego, kulturowego i turystycznego rozwoju regionu 

nadnoteckiego”.  

Oznajmił, że w dniu 28 marca 2014 r. odbyło się Walne Zgromadzenie Stowarzyszenia, 

podczas którego zarząd uzyskał absolutorium za 2013 rok.  

Następnie Przewodniczący Komisji Piotr Łosoś oświadczył, że roczna składka członkowska 

Gminy Łobżenica wynosi 4 500,00 zł. Poinformował, że na etapie przygotowań jest ciekawy 

projekt dotyczący ścieżek rowerowych, który zakłada możliwość łączenia tras z terenów 
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różnych Gmin i Powiatów. Realizowany był program „Przyjazny urząd”. Ponadto 

proponowane są ciekawe szkolenia i sympozja. 

Opowiedział się za tym, aby Gmina Łobżenica nadal była członkiem Stowarzyszenia Gmin  

i Powiatów Nadnoteckich. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Gmina jest członkiem Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Krajna 

nad Notecią”. Burmistrz Łobżenicy jest członkiem zarządu tej organizacji, a Przewodniczący 

Rady Miejskiej uczestniczy w pracach rady ds. zaopiniowania i wyboru projektów.  

Lokalna Grupa Działania działa w ramach osi „Leader”. Zarząd oraz administracja 

stowarzyszenia finansowana jest ze środków pochodzących z Urzędu Marszałkowskiego. 

Gmina Łobżenica uzyskała dofinansowanie przy realizacji projektów w wysokości około 

miliona złotych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy omówił działalność LGD „Krajna nad Notecią” 

od stycznia 2013 r. do maja 2014 r., zgodnie z załącznikiem numer 16 do protokołu. 

Stowarzyszenie organizowało lub brało udział w ponad 30 wydarzeniach. W okresie 

sprawozdawczym zostały przeprowadzone trzy nabory wniosków. Beneficjenci z terenu 

Gminy Łobżenica uzyskali wsparcie finansowe: 

- w ramach małych projektów w wysokości 183 374, 39 zł, 

- w ramach „Odnowy i rozwoju wsi” w wysokości 50 000,00 zł, 

- w ramach programu „Tworzenie i rozwój mikroprzedsiębiorstw” w wysokości  

100 000,00 zł. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy stwierdził, że udział Gminy 

Łobżenica w naborach organizowanych przez Lokalną Grupę Działania „Krajna nad Notecią” 

jest widoczny. Powiedział, że składane wnioski są coraz bardziej profesjonalne. Pomimo tego 

mają miejsce sytuacje, że ciekawe projekty nie spełniają kryteriów wyboru. 

Dodał, że pan Burmistrz jest członkiem Zarządu Związku Gmin Krajny. Przewodniczący 

Rady Miejskiej pełni funkcję Wiceprzewodniczącego Zgromadzenia Związku. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Pozytywnie ocenił przynależność Gminy Łobżenica do Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania „Krajna nad Notecią”.  
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Poinformował, że rozliczenie finansowe Związku Gmin Krajny w Złotowie za 2013 rok 

zostało pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Rewizyjną. W dniu 9 czerwca 2014 r. 

odbędzie się Walne Zgromadzenie Związku. 

Pan Burmistrz stwierdził, że nowy system gospodarowania odpadami komunalnymi 

funkcjonuje dosyć dobrze. Oznajmił, że trwa wyszukiwanie mieszkańców, którzy nie złożyli 

tzw. deklaracji śmieciowej. Osoby te muszą uregulować opłaty związane z gospodarowaniem 

odpadami za okres od lipca 2013 r. do chwili obecnej wraz z odsetkami. W przypadku 

mieszkańców, którzy nie złożyli deklaracji, naliczana jest opłata w wysokości 15,00 zł - tak 

jak dla odpadów niesegregowanych. 

Powiedział, że z dniem 31 grudnia 2014 r. zakończy działalność Zakład Usług Wodnych 

„Krajna”, z którego Gmina Łobżenica wystąpiła w 1998 r. Pan Burmistrz wysoko ocenił stan 

hydroforni i wodociągów na terenie Gminy. 

Następnie poinformował, że Związek Gmin Krajny podejmuje działania w celu budowy 

sortowni odpadów. Opowiedział się za realizacją tej inwestycji.  

Burmistrz Łobżenicy pozytywnie ocenił współpracę w ramach Związku Gmin Krajny. 

Oznajmił, że wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej nie pobiera diet za udział w pracach 

tej organizacji. Dodał, że Związek wspiera finansowo organizację imprez związanych  

z ekologią. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie informacji przedstawicieli Gminy  

w pracach związków komunalnych, stowarzyszeń i fundacji. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację 

przedstawicieli Gminy w pracach związków komunalnych, stowarzyszeń i fundacji. 

 

Ad. 19 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Zwróciła uwagę na zły stan boiska do piłki nożnej znajdującego się na terenie Orlika. 

Poinformowała, że grupa czternastu piłkarzy zwróciła się pisemnie do pana Burmistrza  

z prośbą o wypełnienie dziur i szczelin w nawierzchni boiska. W połowie czerwca bieżącego 

roku na terenie Orlika ma odbyć się drugi turniej piłki nożnej oldbojów. Apelowała  

o spełnienie prośby piłkarzy. 
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Następnie wnioskowała o wykonanie na ul. Jodłowej w Łobżenicy przynajmniej jednego 

progu zwalniającego z powodu szybkiej jazdy młodych kierowców. Powiedziała, że na  

ul. Świerkowej i ul. Kasztanowej znajdują się po dwa progi. Radna Bronisława Mazurek 

dodała, że z powyższą prośbą zwrócili się do niej mieszkańcy ul. Jodłowej. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Powiedział, że w przypadku spełnienia wszystkich warunków na ul. Jodłowej powstanie próg 

zwalniający. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Zwróciła uwagę na zły stan chodnika na skrzyżowaniu ulic Złotowskiej oraz Ks. L. 

Raczkowskiego w Łobżenicy. Wnioskowała o podjęcie działań w celu naprawy chodnika. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Oznajmił, że chodnik zostanie naprawiony. Powiedział, że dodatkowo zostanie poszerzony 

nasyp, na którym znajduje się chodnik. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że Orlik znajduje się w złym stanie technicznym. Powiedział, że obiekt ten 

powinien zostać natychmiast zamknięty. Następnie należy przeprowadzić jego remont. 

Opowiedział się za znalezieniem w budżecie Gminy środków na realizację powyższego 

przedsięwzięcia. Poinformował, że w środkowej części Orlika powstała niecka. Oznajmił, że 

teren skoczni oraz boiska do koszykówka wygląda, jakby był użytkowany przez wiele lat. 

Zwrócił uwagę na brak gospodarza obiektu. Zapytał, jakie działania zostaną podjęte w celu 

poprawy stanu Orlika. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Zapytała, czy nadal na koncie bankowym zabezpieczone są środki finansowe w ramach 

gwarancji dotyczącej Orlika. 
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Odpowiedzi na interpelacje i zapytania związane z Orlikiem podczas sesji udzielił Burmistrz 

Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że przy przetargu na budowę Orlika została złożona gwarancja w kwocie  

36 tysięcy złotych. Powiedział, że gwarancja jest zabezpieczona przez jedną z firm 

ubezpieczeniowych. 

Oznajmił, że firma, która budowała Orlika, już nie istnieje. W takim przypadku Gmina musi 

wykonać remont tego obiektu, a następnie zwrócić się o zwrot pieniędzy. Pan Burmistrz 

dostrzegł potrzebę wykonania remontu Orlika. Powiedział, że w chwili obecnej w budżecie 

Gminy brakuje środków na realizację tej inwestycji. Zwrócił również uwagę na potrzebę 

zakupu windy do budynku łobżenickiego gimnazjum. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Poprosiła o przedstawienie odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnego Roberta 

Biskupiaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Przedstawił treść odpowiedzi udzielonych na interpelację oraz zapytania radnego Roberta 

Biskupiaka, przedstawione podczas kwietniowej sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Kopie 

powyższych dokumentów stanowią załączniki numer 17 i 18 do protokołu. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Zapytała, w jakim okresie zostanie naprawiony chodnik na skrzyżowaniu ulic Złotowskiej  

i Ks. L. Raczkowskiego. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że w okolicach dwóch miesięcy. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Opowiedziała się za tym, aby niezbędne naprawy na Orliku zostały wykonane do turnieju 

piłki nożnej oldbojów. 
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Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że na Orliku w chwili obecnej nie może odbyć się turniej piłki nożnej. Oznajmił, 

że należy skonsultować się z osobą, która pomoże oszacować koszty i zakres remontu 

powyższego obiektu. Opowiedział się za przeprowadzeniem w możliwie jak najkrótszym 

okresie czasu renowacji Orlika. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Zasugerowała przeprowadzenie wizji lokalnej na terenie Orlika z udziałem radnych i władz 

Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Opowiedział się za podjęciem niezbędnych działań w celu poprawy stanu Orlika.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Stwierdził, że w przypadku remontu Orlika turniej piłki nożnej mógłby zostać zorganizowany 

na stadionie sportowym imienia Alojzego Graja. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy Robert Biskupiak 

Poinformował, że rozmawiał z osobą mającą doświadczenie w renowacji zabytków. 

Powiedział, że zwróciła ona uwagę na bardzo wysokie koszty remontu wieży ciśnień  

w Łobżenicy oraz wyraziła zdziwienie brakiem środków na wykonanie ekspertyzy tynków 

wewnętrznych. Oznajmił, że w przypadku stwierdzenia zasolenia ścian stosuje się tzw. tynki 

renowacyjne.  

Następnie radny Robert Biskupiak powiedział, że nie zgadza się z odpowiedzią udzieloną na 

interpelację dotyczącą drogi Izdebki-Ferdynandowo. Dodał, że poczeka na ustalenia kontroli 

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Nie zgodził się ze stwierdzeniem, że remont wieży ciśnień był bardzo drogi. Oznajmił, że 

według opinii fachowców „cena była na granicy opłacalności”.  

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że koszt renowacji wieży ciśnień w Łobżenicy wyniósł 1 166 000 zł. 
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Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy Robert Biskupiak 

Oznajmił, że dotychczasowe działania podjęte w celu usunięcia zawilgocenia ścian wieży 

pozwolą rozwiązać ten problem na okres roku. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Zgodził się ze stanowiskiem radnego Roberta Biskupiaka. Powiedział, że w celu całkowitego 

usunięcia problemu zawilgocenia należałoby odkuć kilka m
2 

ściany wraz z wymianą cegieł, 

co wiąże się z wysokimi kosztami oraz kwestią bezpieczeństwa.
 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy Robert Biskupiak 

Powiedział, że nie ma potrzeby wymiany cegieł, ponieważ wystarczy zastosować 

specjalistyczny tynk. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Oświadczył, że skorzysta z podpowiedzi radnego Roberta Biskupiaka. 

 

Ad. 20 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Jan Andrearczyk 

Zaproponował, aby podczas uroczystej sesji Rady Miejskiej z okazji 700-lecia nadania praw 

miejskich Łobżenicy wspomnieć o zasługach pani Adeli Jasieckiej dla miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Stwierdził, że należy wspominać i doceniać osoby zasłużone dla Łobżenicy. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Monika Tadych 

Zaprosiła osoby obecne na sesji Rady Miejskiej do udziału w Pikniku Country, który 

odbędzie się w dniu jutrzejszym o godzinie piętnastej na boisku w miejscowości Kruszki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że do Biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo ze Szkoły Podstawowej  

w Łobżenicy w sprawie uwzględnienia w planach inwestycyjnych Gminy budowy 

przyszkolnej sali gimnastycznej. 
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Sołtys Dźwierszna Małego Andrzej Borowy 

Przypomniał, że podczas budowy Szkoły Podstawowej w Dźwiersznie Małym stwierdzono 

usterki do usunięcia. Powiedział, że odpowiedzialność za błędy podczas realizacji inwestycji 

zrzucana jest na pana Burmistrza. Stwierdził, że nadzór nad prawidłowym wykonaniem 

inwestycji sprawują osoby, które otrzymują za to wynagrodzenie. Do dnia dzisiejszego nie 

została naprawiona zapadnięta studzienka na drodze wojewódzkiej.  

Oznajmił, że głosował za powstaniem Orlika. Dodał, że zostały podjęte działania w celu 

prawidłowego wykonania tej inwestycji. 

 

Ad. 21 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Edward Starszak o godzinie 15:45 zakończył obrady XLI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Edward Starszak 

 

 


